
Protokół Nr XIV/2025 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 26 marca 2025r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  14 Radnych 
Nieobecna -  Joanna Leżoch

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:00.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr XIII/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 lutego 

2025 r.
4. Sprawozdanie z działalności i wykonania budżetu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Zdzieszowicach za 2024 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej 
na 2025 r.

5. Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Zdzieszowice na lata 2021-2030” za 2024 rok.

6. Sprawozdanie z realizacji „Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 
2022 - 2024” za 2024 rok.

7. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Zdzieszowice na lata 2022-2027” za 2024 
rok.

8. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r„
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego,
d) w sprawie określenia na rok 2025 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Zdzieszowice,
e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2025”,
f) w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska miejskiego w Zdzieszowicach,
g) w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2029,
h) w sprawie przekazania petycji według właściwości.

9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
11. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
12. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
13. Interpelacje radnych.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
15. Zakończenie sesji.
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Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Brak wniosków o zmianę porządku obrad.

Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr XIII/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 lutego 
2025r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XIII/2025 Sesji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 lutego 2025r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

Ad 4. Sprawozdanie z działalności i wykonania budżetu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zdzieszowicach za 2024 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej 
na 2025 r.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła 
sprawozdanie z działalności i wykonania budżetu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Zdzieszowicach za 2024 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2025 r.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 5. Sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Zdzieszowice na lata 2021-2030” za 2024 rok.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła 
sprawozdanie z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Zdzieszowice 
na lata 2021-2030” za 2024 rok.
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 6. Sprawozdanie z realizacji „Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 
2022 - 2024” za 2024 rok.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła 
sprawozdanie z realizacji „Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 2022 - 
2024” za 2024 rok.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 7. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Zdzieszowice na lata 2022-2027” za 2024 rok.

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Małgorzata Bomowska omówiła sprawozdanie 
z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie Gminy Zdzieszowice na lata 2022-2027” za 2024 rok.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 8. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2025r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/107/2025 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/108/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego,

Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Jacek Grelewicz 
omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/109/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

d) w sprawie określenia na rok 2025 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Zdzieszowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie określenia na rok 2025 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Zdzieszowice.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIY/110/2025 w sprawie określenia na rok 2025 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 
na terenie Gminy Zdzieszowice, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

e) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2025”,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2025”.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której głos zabrał Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/111/2025 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2025”, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy 
Kuźmiuk, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Bartłomiej Kałużny, Szymon Kauf, Mateusz Rachwał 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

f) w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska miejskiego w Zdzieszowicach,

Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Beata Sulik omówiła 
projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska miejskiego w Zdzieszowicach wraz 
z korektą.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/112/2025 w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska miejskiego w Zdzieszowicach, 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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g) w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2029,

Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Liliana Domoradzka 
omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2029.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/113/2025 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Zdzieszowice na lata 2025-2029, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

h) w sprawie przekazania petycji według właściwości.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie przekazania petycji według właściwości.

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIV/114/2025 w sprawie przekazania petycji według właściwości, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch
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NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne;
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (1)
Joanna Leżoch

Ad 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków, zapytań i informacji głos zabrała Przewodnicząca Zarządu Osiedla 
Stara Część Miasta Karolina Piksa w sprawie obsługi przeprawy promowej.

Na prośbę i wątpliwości Przewodniczącej odpowiedzi udzielił Burmistrz Zdzieszowic Sylwester 
Gidel.

Ad 10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 11. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w okresie międzysesyjnym spotkał się 
czterokrotnie z mieszkańcami gminy na ich wniosek. Mieszkańcy zgłaszali problemy 
z oświetleniem na terenie gminy. Każde zgłoszenie było realizowane na bieżąco. Przewodniczący 
zachęcił mieszkańców do zainstalowania aplikacji Gmina Zdzieszowice i zgłaszania za jej pomocą 
spraw, które wymagają interwencji. Ponadto Przewodniczący wziął udział w tradycyjnym spotkaniu 
„Józefek” organizowanym przez sołectwo Januszkowice.

Ad 12. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się w dniu 24 marca 2025r. Na posiedzeniu 
opiniowano projekty uchwał oraz omówiono sytuację finansową gminy.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji spotkali się w dniu 25 marca 2025r. W trakcie posiedzenia 
odbyła się wizytacja Publicznej Szkoły Podstawowej w Żyrowej, podczas której radni rozmawiali 
z Dyrektorem szkoły Katarzyną Jajugą.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował,
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że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 21 marca 2025r., na którym 
przyjęto stanowisko w sprawie petycji z dnia 5 marca 2025r.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się w dniu 19 marca 2025r. Na posiedzeniu

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 3 marca 2025r., na którym rozpoczęto 
kontrolę zadania „Budowa nowej siedziby Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Zdzieszowicach”.

Ad 13. Interpelacje radnych.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że nikt z radnych nie złożył interpelacji.

Ad 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych 

na poprzedniej sesji.

Ad 15. Zakończenie sesji

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa

spotkano się z przedstawicielami Nadleśnictwa Strzelce Opolskie oraz opiniowano projekty uchwał.

9


